
RAXing a Blažmen z rádia KissHády

  Ondřej Blažmen Blaho  
  Přátelé, kamarádi, některým jsem to už vykládal, některým ne, tak jako tak v neděli na
Fajtově kopci jsem měl tu čest vyzkoušet si nový druh lyží tzv. RAXy ... a můžu vám s
klidným srdcem říct, že větší parádu a svobodu na svahu jsem nezažil !! vřele
doporučuju :) ... jen mi promiňte můj lyžařský kakáč styl :D
  

{youtube}dnVAAJB9vvM{/youtube}
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